



沉香静舍文化馆
Agarwood World Gallery Singapore®

AGARWOOD CERTIFICATE

沉香鉴藏证书

Token ID /
Certificate No: KY9006



Front



奇楠、老惠安“绿棋”凤启金运
2018年藏 沉水 3g (KY9006)

Back



Aroma Imprint #1



Aroma Imprint #2



沉香静舍文化馆 **Est 2016**
Agarwood World Gallery Singapore®

产品名称 Product Name: 奇楠、老惠安“绿棋”凤启金运 2018年藏
种类 Category: 奇楠 绿棋
等级 Grade: 沉水
原产地 Origin: 越南 老惠安
规格 Specification: L5.4cm x W0.97cm x 1.77cm / 3g
特征 Features: 绿棋 极品收藏
附注 Remark: 2018 年藏
签发日期 NFT Date of Issue NFT: OCTOBER 2025
Token ID / Certificate No: KY9006
区块链 Blockchain: Ethereum
发行平台 Platform: OpenSea.io
合约地址 Contract Address: 0X7B7803640C8FD3B0F1DFD5B6DF30
6C61BF5C2F03

本证书由沉香静舍文化馆 Agarwood World Gallery Singapore® 正式出具，所载沉香产品为真实、天然，具独特文化与收藏价值。本馆仅为自有沉香产品出具《沉香鉴藏证书》及品质保证，恕不对外发证。产品信息已铸造成 NFT 上链，永久保存、不可篡改，确保真实性与价值传承。持有人可通过扫描二维码或输入 Token ID 在区块链浏览器中验证。本证书与实物及其 NFT 一一对应，不可分离。转让时须一并交付。电子版与纸质版均为有效凭证。每件实物均具“香痕”标识标记，照片可能存在色差。若需更换串珠线，应依原顺序串回，或由本馆协助。证书信息受区块链技术保护，任何复制或伪造均属无效。本证书仅用于收藏及文化鉴定，不作为商业质押或金融担保依据。

This certificate is officially issued by Agarwood World Gallery Singapore®, certifying that the listed agarwood product is authentic, natural, and holds unique cultural and collectible value. Certification and quality assurance are provided exclusively for our own products. No third-party items are certified. The product information is permanently recorded on the blockchain as an NFT, ensuring authenticity and immutability. Verification is available via QR code or Token ID. This certificate is inseparable from both the physical agarwood and its corresponding NFT. Both must be transferred together. Each item features unique "Aromatic Imprint" for identification. If restringing is needed, please follow the original order or consult our gallery for assistance. This certificate is protected by blockchain technology. Any forgery is invalid. It is for cultural and collection purposes only—not for financial or commercial guarantees.

Authorized Signature:



沉香静舍文化馆 Est 2016

Agarwood World Gallery Singapore®

Address: 228 Geylang Road S(389288)

Website: www.agarwoodworld.club

Mr. Jeffrey Teoh | 张伟杰

Agarwood World Gallery Singapore®

沉香静舍文化馆

创立于2016年，是一家专注于100%天然野生沉香与珍稀奇楠产品的文化体验型企业。自成立以来，我们致力于推广沉香文化、传承东方香道精髓，并以现代方式重新定义沉香在人们日常生活中的价值。

沉香静舍文化馆 · 一步一脚印 · 里程碑与体验

- ✦ 建立自有 苏门答腊沉香油厂 (2015)
- ✦ 免费 90 分钟沉香小课堂 (2016)
- ✦ 沉香综合品鉴活动 (2016)
- ✦ 新加坡沉香最全、规模最大的文化体验馆 (2021)
- ✦ 全球首创 沉香手机应用程序 (App) (2024)
- ✦ 与苏门答腊省政府 达成协议永久保护百年沉香老树并将其列为当地文化地标 (2024)
- ✦ 建立自有苏门答腊与越南制香厂 (2024)
- ✦ 推出沉香 NFT 认证系统，实现“沉香 + 区块链”的溯源与收藏机制 (2025)
- ✦ 参与「郑和 620 周年文化论坛」推动沉香文化融入海上丝绸之路与国际交流 (2025)
- ✦ 建立「唐人道·数字元宇宙」全球首个沉香虚拟商店 (2026)

Agarwood World Gallery Singapore®

Founded in 2016, we specialize in 100% natural wild agarwood and rare Kynam. We are dedicated to promoting agarwood culture, preserving Eastern incense traditions, and bringing agarwood into modern lifestyles.

Agarwood World Gallery Singapore® Milestones & Experiences

- ✦ Established the Sumatra Agarwood Essential Oil Factory (2015)
- ✦ Free 90-minute Agarwood Workshop (2016)
- ✦ Agarwood Appreciation Sessions (2016)
- ✦ Singapore's most comprehensive and largest agarwood cultural experience gallery (2021)
- ✦ Launched the world's first Agarwood Mobile App (2024)
- ✦ Agreement with the Sumatra Governor to protect century-old agarwood trees as cultural landmarks (2024)
- ✦ Established our own incense factories in Sumatra and Vietnam. (2024)
- ✦ NFT Authentication System for "Agarwood + Blockchain" traceability (2025)
- ✦ Joined the Zheng He 620th Anniversary Belt & Road Delegation (2025)
- ✦ World's first virtual agarwood store in the TANG DAO Metaverse (2026)

